

الرقم : ق م /2020/22 التاريخ: 2020/7/5

To: Jordan Securities Commission Amman Stock Exchange السادة هيئة الأوراق المالية المحترمين السادة بورصة عمان المحترمين

Subject: The Resolutions Of The General Assembly Meeting

الموضوع: نتائج اجتماع الهيئة العامة العادي

The Ordinary General Assembly Meeting of (INTERNATIONAL COMPANY FOR MEDICAL INVESTMENT PLC.) was held on (Sunday 5/7/2020) via visual & electronic communication (zoom). The shareholders participation in the General Assembly Meeting was (89.82%)

عقد يوم الأحد الموافق 2020/7/5 اجتماع الهيئة العامة العادية للشركة الدولية للإستثمارات الطبية عبر وسائل الإتصال المرئي والإلكتروني 200m وبنسبة حضور (89.82 %)

تم خلال الاجتماع اتخاذ القرارات التالية:-

The following decisions were adopted at the Meeting:--

Subject:	Insert (X) when applied	। दिल्ले हुन
Approving the minutes of the previous year Ordinary General Assembly Meeting which was held on 7/3/2019	Х	1- المصادقة على محضر اجتماع الهيئة العامة العامة العادي السابق والمنعقد بتاريخ 2019/3/7
2. Approving The Report of the Board of Directors on the activities of the Company, for the year ended on 31/12/2019	х	2- المصادقة على تقرير مجلس الادارة عن اعمال الشركة للسنة المالية المنتهية في

الدانوة الإدارية والمالية الديسوان ٥ • نرز ٢٠١٠ رقم التسلس: ١٩٦٢ الديسوان الديسوا الديسوان الديسوان الديسوان الديسوان الديسوان الديسوان



الشركة الدولية للإستة مارات الطبية International Company for Medical investments P.L.C

3. Approving the Report of the Company's auditors on its financial statements, for the year ended on 31/12/2019	x	3. المصادقة على تقرير مدققي حسابات الشركة عن البيانات المالية للسنة المالية المنتهية في 2019/12/31
4. Approving the Financial Statements for the year ended on 31/12/2019	х	4. المصادقة على البيانات المالية للسنة المالية المنتهية في 2019/12/31
5. Discharging the board's members from their liabilities in respect of the financial year ended 31 December 2019 6. Approving the decision of the Board of Directors to appoint the Eng. Abdullah haitham abdullah abu khadijeh to succeed the resigned member ARAB INTERNATIONAL Co. FOR EDUCATION & INVESTMENT	x	ابراء ذمة أعضاء مجلس الادارة من المسؤولية عن تصرفاتهم خلال السنة المنتهية في 2019/12/31 المصادقة على قرار مجلس الإدارة بتعيين المهندس عبدالله هيثم عبدالله ابو خديجة خلفاً للعضو المستقبل السادة الشركة العربية الدولية للتعليم والاستثمار
7. appointment of the auditors (Abbasi &partners) for the financial year 2020. And authorizing the board of directors to determine their fees	х	7. تعيين مدققي حسابات السادة (العباسي وشركاه) لتدقيق حسابات الشركة للسنة المالية 2020 و تفورض مجلس الإدارة بتحديد اتعابهم

Kindly accept our highly appreciation and respect

وتفضلوا بقبول فأنق الاحترام...

Dr. Haitham A. AbuKhadijeh Chairman of the Board

- 4/25

الدكتور هيثم عبدالله أبوخديجة رئيس مجلس الإدارة



